Tom Blackwell

Group Corporate Secretary & Head of Legal and Corporate Affairs



Ref. No.: 2022/08/TB/171

14 August 2022

Chief Executive Officer Boursa Kuwait State of Kuwait السيد الفاضل/ الرنيس التنفيذي لبورصة الكويت المحترم بورصة الكويت دولة الكويت

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،،،

Subject: Update regarding the potential acquisition of Ahli United Bank B.S.C.

("AUB") by Kuwait Finance House K.S.C.P.

("KFH") – Suspension of Trading

With reference to the KFH voluntary conditional offer to acquire up to 100% of the issued ordinary shares of AUB, AUB hereby confirms that trading in AUB shares listed on the Bahrain Bourse and Boursa Kuwait will be suspended with effect on and from 18 August 2022 until further notice, pursuant to the acquisition transaction timetable approved by the Central Bank of Bahrain and published by KFH on 7 August 2022.

AUB will disclose any relevant developments or required measures regarding this matter, as required, on a prompt ongoing basis, to ensure transparency and to comply with governing laws and regulations.

الموضوع: تحديث بخصوص الاستحواذ المحتمل على البنك الأهلى المتحد ش.م.ب. ("البنك") من قبل بيت التمويل الكويتي ش.م.ك.ع. ("بيتك") - تعليق التداول

بالإشارة إلى العرض الطوعي المشروط المقدم من قبل بيتك للاستحواذ على نسبة تصل إلى 100% من أسهم البنك العادية الصادرة، يؤد البنك أن يؤكد بأنه سيتم تعليق التداول بأسهم البنك المدرجة في بورصة البحرين وبورصة الكويت وذلك اعتبارًا من 18 أغسطس 2022م حتى إشعار أخر، وذلك وفقاً للجدول الزمني لصفقة الاستحواذ، والذي تمت الموافقة عليه من قبل مصرف البحرين المركزي وتم نشره من قبل بيتك بتاريخ 7 أغسطس 2022م.

هذا وسيقوم البنك بالإفصاح فورًا وتباعًا عن أية تطورات أو خطوات تالية بخصوص هذا الموضوع حرصًا على الشفافية وعلى مصالح مساهميه والمتعاملين معه والتزامًا بالقوانين واللوائح المنظمة لذلك

Yours sincerely,

تفضلوا بقبول جزيل الشكر والامتنان.

For Ahli United Bank B.S.C.

عن البنك الأهلي المتحد ش.م.ب.

Copy to:

Mr. Amro Moharb - CMA - Kuwait

نسخة إلى: السيد/ عمرو محارب المحترم – هيئة أسواق المال – الكويت

Ahli United Bank (B.S.C)

Head Office:

Bldg. 2495 Road 2832 Al Seef District 428 P.O. Box 2424, Manama, Kingdom of Bahrain

Telephone: (+973) 17 585 903 Facsimile: (+973) 17 580 568 tom.blackwell@ahliunited.com البنک الأهلې الهتمد (ش.م.ب.) الهکتب الرئيسې: مبنی ۲۶۲۵ طريق ۲۸۳۲ ضاحية السيف ۲۲۸ ص.ب: ۲۲۲۶ الهناسة، مملکة البحريب هاتف: ۳۰ ۲۵ ، ۷۷۱ (۹۷۳+) فاکس: ۲۸ ، ۷۸ ، ۱۷ (۹۷۳+) tom.blackwell@ahliunited.com

www.ahliunited.com

ملحق رقم (12)

نموذج الإفصاح المكمل

	A CONTROL OF THE PARTY OF THE P
14 أغسطس 2022م	المتاريخ
البنك الأهلي المتحد ش.م.ب.	اسم الشركة المدرجة
تحديث بخصوص الاستحواذ المحتمل على البنك الأهلي المتحد ش.م.ب. ("البنك") من قبل بيت التمويل الكويتي ش.م.ك.ع. ("بيتك") - تطيق التداول	عنوان الإفصاح
7 أغسطس 2022م	تاريخ الإفصاح السابق
بالإشارة إلى العرض الطوعي المشروط المقدم من قبل بيتك للاستحواذ على نسبة تصل إلى 100% من أسهم البنك العادية	التطور الحاصل على
الصادرة، يود البنك أن يؤكد بأنه سيتم تعليق التداول بأسهم البنك المدرجة في بورصة البحرين وبورصة الكويت وذلك	الإفصاح
اعتبارًا من 18 أغسطس 2022م حتى إشعار أخر، وذلك وفقاً للجدول الزمني لصفقة الاستحواذ، والذي تمت الموافقة عليه	
من قبل مصرف البحرين المركزي وتم نشره من قبل بيتك بتاريخ 7 أغسطس 2022م.	
هذا وسيقوم البنك بالإفصاح فورًا وتباعًا عن أية تطورات بخصوص هذا الموضوع حرصًا على الشفافية وعلى مصالح	
مساهميه والمتعاملين معه والتزامًا بالقوانين واللوائح المنظمة لذلك.	
لاتوجد اي تأثير ات جو هرية على المركز المالي. ا	الأنسر المسالي للتطور الحاصل (إن وجد)

Disclosure and Transparency

Appendix No. (12)

Supplementary Disclosure Form

Date	14 August 2022
Name of Listed Company	Ahli United Bank B.S.C.
Disclosure Title	Update regarding the potential acquisition of Ahli United Bank B.S.C. ("AUB") by Kuwait Finance House K.S.C.P. ("KFH") – Suspension of Trading
Date of previous disclosure	7 August 2022
Development that occurred to the disclosure	With reference to the KFH voluntary conditional offer to acquire up to 100% of the issued ordinary shares of AUB, AUB hereby confirms that trading in AUB shares listed on the Bahrain Bourse and Boursa Kuwait will be suspended with effect on and from 18 August 2022 until further notice, pursuant to the acquisition transaction timetable approved by the Central Bank of Bahrain and published by KFH on 7 August 2022. AUB will disclose any relevant developments or required measures regarding this matter, as required, on a prompt ongoing basis, to ensure transparency and to comply with governing laws and regulations.
The financial effect of the occurring development (if any)	No Material Effect.